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Middelburg, 18 april 2017 
Geachte Voorzitter, 

In verscliillende vergaderingen van de commissies en Provinciale Staten zijn door gedeputeerden toezeg
gingen gedaan. 

Met deze brief willen we u informeren over de voortgang van de volgende toezeggingen: 

• Commissie BFW toezegging 162 en 164 
• Commissie Bestuur toezeggingen 8, 16, 23, 24 en 25 
• Commissie Economie toezegging 34 
• Commissie Ruimte toezeggingen 23,29,33,35, 37,38 en 38 
• Provinciale Staten toezeggingen 6,10,18,20,39,49,55, 

66,67,68,69,72, 74,75,140 
• Moties 3,4,21,28,31,35,37,39,41 en52 
• Rekenkamerpunten nummer 7,8, 9, 35 en 39 

Wij stellen voor deze toezeggingen hiermee als afgedaan te beschouwen. 

Met vriendelijke groet, 
f 

'oorzitter 
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Commissie BFW 
nr GOM Bestuurder datum 

vergadering 
onderwerp voortgang afgehandeld 

162 Bestuur Polman 23-1-2015 n.a.v. jaarverslag cvdK: Zodra bekend, zal ik aan de staten doorgegeven 
w/anneer de openbare gesprekken met de gemeenteraden zijn gepland 

GvoK heeft tijdens gemeentebezoeken In dat jaar die gesprekken gehad, eerst met college 
B&W/ en daarna met gemeenteraden, ging over o.a. bestuurlijke integriteit. Thema: Kwalitatief 
bestuur. Data zijn destijds doorgegeven aan Statengriffie. 

ja 

164 Bestuur Van der Maas 23-1-2015 n.a.v. aandeelhoudersstrategie W/ST: ik zal elk jaar een overzicht ter 
inzage geven met de uitkomsten van de rekenmodellen voor de WST. 

In 2016 is de stand van zaken met PS gedeeld in mei. Dit jaar wordt de stand van zaken in april 
geagendeerd in GS waarna een brief met stand van zaken wordt gedeeld met PS. Deze actie 
komt jaarlijks terug en is een vastgestelde werkwijze. Voorstel om als toezegging af te voeren, 
gezien het feit dat het onderdeel is geworden van het reguliere werkproces. 

ja 

Commissie Bestuur 
nr GOM Bestuurder datum 

vergadering 
onderwerp voortgang afgehandeld 

8 Bestuur De Bat 11-9-2015 N.a.v. agendapunt 10, Economische Impuls Zeeland; bij agendering van 
jaarplannen van provinciale deelnemingen in de commissie Bestuur, 

zoals de NV WST en de NV ElZ, ontvangt de directie een uitnodiging voor 
de betreffende vergadering. 

Opgenomen in deelnemingenbeleid ja 

16 Gezamenli 
jk 

Van der Maas 42293 N.a.v. Begroting 2016 en Zomernota: ik zal nagaan of het mogelijk is om 
de krimpcijfers inzichtelijk te maken. 

De demografische cijfers zijn te raadplegen via de website van de Provincie Zeeland: 
www.zeeland.nl/ruimte/bevolking 

ja 

23 Bestuur De Bat 24-2-2017 N.a.v. IPO: Ik zal de IPO-inzet voor de Kabinetsformatie aan de 
commissie toezenden zodra het IPO hiermee naar buiten treedt. GS brief (cie bestuur), stuknummer 17006567 ja 

24 Bestuur Schönknecht 24-2-2017 N.a.v. informatie-uitwisseling: Ik zal nagaan wat de achtergrond is van 
een uitspraak van de minister van Defensie over de Marinierskazerne zal 

dit melden aan de commissie, zodra daarover duidelijkheid is 

Afgehandeld met toegezonden persbericht. ja 

25 Bestuur De Bat 24-2-2017 N.a.v. 2e begrotingswijziging 2017 - DIO-119: Ik zal een gewijzigde versie 
tijdig aanleveren voor de statenvergadering van 17 maart. 

Afgehandeld met door college vastgesteld aangepast statenvoorstel 2e begrotingswijziging, 
geagendeerd voor PS 17 maart 2017. 

Voorstel: afvoeren. 
ja 

Commissie Economie 
nr GOM Bestuurder datum 

vergadering 
onderwerp voortgang afgehandeld 

34 Economie Van der Maas 25-11-2016 N.a.v. statenvoorstel Knelpunten OV: Ik zal regievoeren met betrekking 
tot het toegankelijk maken van haltes en met een Zeeuws plan van 

aanpak komen. 

Deze toezegging is inmiddels onderdeel geworden van motie nr, 33 (Rijksen, GU) inzake 
toegankelijkheid. Het voorstel is derhalve om deze toezegging af te voeren aangezien de motie 

vraagt om dit plan van aanpak binnen 6 maanden 

ja 

Commissie Ruimte 
nr GOM Bestuurder datum 

vergadering 
onderwerp voortgang afgehandeld 
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23 Ruimte De Reu 3-6-2016 "De Milliano (CDA) waarin GS wordt verzocht om in het AB van de RUD 
aan te sturen op het per 1-1-2017 realiseren van een goede efficiënte 

organisatie die voldoet aan P*Q voor hoogwaardige vergunningverlening 
en handhaving, en in het in overeenstemming brengen van financiën en 

ambities en bijbehorende personele bezetting." 

In haar vergadering van 20 maart 2017 is het AB van de RUD Zeeland akkoord gegaan met de 
invoering van P*Q. De systematiek wordt met terugwerkende kracht vastgesteld tot 1 januari 

2017. De RUD Zeeland kan nu pas actief het nog ontbrekende personeel werven. Uit 
monitoring en evaluatie zal in de komende jaren blijken waar de P*Q cijfers aangepast 
moeten worden. Aan het eind van het jaar 2017 zal een uitgewerkt implementatieplan 

beschikbaar zijn. Het is de bedoeling dat per 1 januari 2019 echt per product wordt 
afgerekend met de deelnemers van de RUD Zeeland. De RUD heeft aangegeven rekening te 

houden met de provinciale zienswijze op de P*Q systematiek. 

ja 

29 Ruimte De Reu 9-9-2016 N.a.v. brief GS 12 juli 2016 ontwerp-rijksstructuurvisie 6VZM: ik zal de 
aangehaalde motie en de besluitvorming rond de gelding van het 

regiobod van €5 min. in relatie tot VZM en de Grevelingen exact nalezen 

"Ik heb de notulen van de vergadering van Provinciale Staten van 26 mei 2014 er op nagelezen 
en geconstateerd dat de aangenomen motie (lees amendement) van de heer Van Burg (SGP) 

van destijds niet was gericht op uitsluitend het Volkerak-Zoommeer, maar op de 
beschikbaarheid en betaalbaarheid van de zoetwatervoorziening." 

ja 

33 Ruimte Schönl<necht 25-11-2016 N.a.v. SV ontwerp-Natuurvisie - DIO-WBN-101: De schorren en slikken 
van Saeftinghe zullen, indien nu onvolledig, alsnog worden opgenomen 

in de kaart 'planologisch beschermde delen van het Natuurnetwerk 
Zeeland', van de Natuurvisie Zeeland. 

Bij vaststelling van definitieve Natuurvisie Zeeland. 
Op pagina 16 van de Natuurvisie is een onderschrift toegevoegd bij de kaart in de Natuurvisie 

en in de antwoordnota is op pagina 21 
- onder overige wijzigingen - nadere informatie aangegeven. 

ja 

35 Ruimte Schönknecht 20-1-2017 N.a.v e-mail met verzoek maatwerk in PRV t.b.v. camperplaatsen 
Hansweert: GS zullen de e-mail beantwoorden in lijn met het 
Omgevingsplan Zeeland, restrictief beleid hotspots voor overig Zeeland. 

Een antwoord is op 21 maart verzonden aan zowel PS, de gemeente en de schrijver van de 
mail (stuknummer 17003689) 

ja 

38 Ruimte Schönl<neclit 17-2-2017 N.a.v. GS brief voortgang grote projecten 4e kwartaal: ik zal de openbare 
informatie die wordt verkregen door het WOB verzoek van dhr. De 

Cloedt aan de commissie toesturen. 

Behandeld in GS van 4 april 2017 ja 

39 Ruimte Sclnönl<necht 17-2-2017 N.a.v. GS brief 2e partiële herziening PAS: ik zal u een overzicht 
toesturen van wat er in Zeeland gebeurt op het gebied van de PAS 

Op 31 maart is er een ZOB gepland van 14:00-15:00 waarin we de stand van zaken PAS accent 
herstelmaatregelen toelichten. Hier kunnen we dan ook de integrale PAS rapportage 
(publieksversie ervan) aan de Statenleden meegeven. Voorstel is om daarmee toezegging af te 
handelen. 

ja 

PS-Toezeggingen 
nr COIVl Bestuurder datum 

vergadering 
ondeTwerp voortgang afgehandeld 

6 Bestuur Van der IVIaas 5-6-2015 N.a.v, SV Jaarstukken 2014 Provincie Zeeland: Ik zal een notitie laten 
opstellen over externe inhuur met een toelichting op het onderscheid 
tussen capaciteit en advies m.b.t. externe inhuur. De notitie kan worden 
geagendeerd in de Commissie Bestuur. 

Voorstel om deze af te voeren. ja 
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10 Ruimte Sclnönl<necht 3-7-2015 N.a.v. SV Kadernota Herziening Omgevingsplan: Ik zeg toe een 
inventarisatie te maken van initiatieven rond kustbebouwing die nog in 
de pijplijn zitten bij provincie en gemeenten, en daaraan toe te voegen 
wat onder herstructurering valt en wat nieuwbouw is. 

Brief GS van 26 januari 2016, op agenda cie Ruimte 12 februari 2016: 
Wordt bouwsteen van Kustvisie. 
Commissie besluit o.v.v. CDA in vergadering 12-2-2016 deze toezegging niet af te voeren. 
De ontwerp Kustvisie is door PS op 10 februari 2017 besproken. Voorstel cie Ruimte 24-3-
2017: toezegging afvoeren. 

ja 

18 Bestuur De Bat 6-11-2015 N.a.v. informatie over Thermphos; In de eerder toegezegde 
voortgangsrapportage m.b.t. sanering Thermphos zal ook een plaatje van 
de financiële risico's en een nadere duiding van de tijdsplanning worden 
opgenomen. GS zullen PS ook de informatie verstrekken hoe GS de 
externe audit op die tijdsplanning hebben laten doen. 

Zie GS-brief vanl9 juli 2016 met voortgang Thermphos, ja 

20 Bestuur De Bat 6-11-2015 N.a.v. Zomernota en Begroting 2016; Ik zeg toe jaarlijks een overzicht 
van de stand van zaken van alle acties uit het coalitieprogramma toe te 
zenden. 

Middels de voorjaarsnota zal hierover gerapporteerd worden. Voor de zomer zal er nog een 
apart 

voorstel aan PS wordt voorgelegd 
ja 

37 Bestuur Schönknecht 5-2-2016 N.a.v. vragensessie: Ik zal u een brief toezenden over de stand van zaken 
voor wat betreft de huisvesting van statushouders en de opvang van 
vluchtelingen. 

Cp 11 maart 2016 is deze middels de brief met kenmerk 16002678 afgedaan ja 

39 Ruimte Scliönknecht 11-3-2016 N.a.v. Statenvoorstel Herziening Qmgevingsplan en VRPZ - BLD-038: Ik 
zal voorstellen voor zonne-akkers, die in aanmerking kunnen komen voor 
subsidie, altijd aan de staten voorleggen. 

Lopende projecten zijn geïnventariseerd. Er is een wijziging van het huidige omgevingsplan en 
verordening ruimte in procedure. Deze zal naar verwachting op 7 juli 2017 ter besluitvorming 
aan PS worden voorgelegd, waarmee voorgesteld wordt deze toezegging af te handelen. 

ja 

49 Economie Van der Maas 3-6-2016 N.a.v. Statenvoorstel Voorjaarsnota 2016 ; Ik zal inzichtelijk maken wat 
de invoering van assetmanagement betekent voor de noodzakelijke 
kosten en het kwaliteitsniveau van het onderhoud van de infrastructuur, 
en de voordelen ten behoeve van het gewenste onderhoudsniveau. 

Voorstel om de toezegging af te voeren en omdat deze onderdeel is van motie 21 (Roeland, 
SGP) die over hetzelfde gaat. De motie kan tevens worden afgevoerd, zie motie 21. 

ja 

55 Bestuur Schönknecht 8-7-2016 N.a.v. Statenvoorstel Splitstingsplan DELTA NV: ik zeg toe dat ik bij de 
besluitvorming over het splitsingsplan en de eventuele borgstelling de 
stukken zoveel als mogelijk openbaar zal maken. 

Bij de besluitvorming van DELTA Retail is hier rekening mee gehouden. Ook bij de 
voorgenomen verkoop van het netwerkbedrijf in juni 2017 zullen de stukken indien mogelijk 
openbaar worden gemaakt. Daarmee wordt voorgesteld de toezegging af te voeren. 

ja 

66 Bestuur Schönknecht 4-11-2016 N.a.v. vragensessie: ik zal de Staten schriftelijk informeren over de 
verdere procedure rond de splitsing van DELTA NV en een oplossing voor 
de kerncentrale, zodra het college geïnformeerd is door het Kabinet hoe 
het rijk met het arrest van het Gerechtshof wil omgaan. 

Per brief d.d. 14 december 2016 (kenmerk 16020560) zijn PS geïnformeerd over de 
ontwikkelingen in het strategietraject DELTA en per brief d.d. 17 januari 2017 (kenmerk 
17000800) zijn PS geïnformeerd over de verdere procedure rond de splitsing van DELTA. 
Voorgesteld wordt de toezegging daarmee af te handelen. 

ja 

67 Bestuur De Bat 18-11-2016 N.a.v, statenvoorstel Begroting 2017: Ik zal ten behoeve van het proces 
voor de opstelling van de begroting 2018 na vaststellen van de 
Voorjaarsnota opnieuw met een werkgroep uit Provinciale Staten aan de 
slag gaan om doelstellingen en indicatoren verder te verbeteren en beter 
controleerbaar te maken. 

De griffie zal met een voorstel voor een datum komen, als ook de wijze waarop invulling 
gegeven wordt aan de werkgroep. 

ja 

Pagina 3 van 7 



Laatst gewijzigd op: 18-4-2017 • 15:56 

68 Bestuur De Bat 18-11-2016 N.a.v. statenvoorstel Begroting 2017: Ik zal vier keer per jaar via de 
kwartaalrapportages over de grote projecten inzicht geven in het 
vi(eerstandsvermogen. 

Doorlopend, kwartaalrapportages worden aangeboden doorlopend 

69 Bestuur De Bat 18-11-2016 N.a.v. statenvoorstel Begroting 2017: Ik zal Provinciale Staten 
gelegenheid geven input te geven voor het position paper ten behoeve 
van de Kabinetsformatie, en zal daarvoor het position paper in concept 
toezenden ter bespreking in bijvoorbeeld een commissie. 

Postion Paper is aangeboden aan Provinciale Staten ja 

72 Bestuur Polman 18-11-2016 N.a.v. statenvoorstel Begroting 2017: Ik zal in de eerste helft van 2017, 
zo mogelijk voor de Voorjaarsnota, de Staten informeren over de stand 
van zaken ten aanzien van de investeringen in het RIEC en de Taskforce 
voor de provincie Zeeland. Tevens zal ik de resultaten van de nog door 
het RIEC te houden quick scan, zodra deze bekend zijn, bespreken met 
de Staten. 

T.a.v de quick scan is begin 2017 een start gemaakt. Het RIEC heeft haar documentanalyse en 
gesprekken met beleidsambtenaren van de provincie en RUD afgerond. 
Verwachting is dat medio april 2017 het concept rapport van de quick scan gereed is. Daarna 
volgt bespreking in GS en PS 

Eerste deel van 
de toezegging 

74 Economie De Reu 16-12-2016 N.a.v. motie 10 ingediend (D66) over subsidie Bevrijdingsfestival: Ik zal 
bestuurlijk contact opnemen met Bevrijdingsfestival Vlissingen over de 
betekenis van de ezuinigingsmaatregel van € 7.000,- in 2017 en over 
mogelijke andere invullingsvarianten op het gebied van leefbaarheid. 

Bestuurlijk overleg heeft plaatsgevonden op 15-03-2017 en vervolgoverleg is afgesproken voor 
september 

ja 

75 Bestuur De Bat 13-1-2017 N.a.v. statenvoorstel Thermphos - DI0-0NTW-116A: Ik zal u regelmatig 
informeren rondom Thermphos, te beginnen als onderdeel van de 
komende vergaderingen van de commissie Bestuur. 

Doorlopend vanwege actualiteit dossier Thermphos doorlopend 

140 E&M Van Heukelom 21-6-2013 N.a.v. Statenvoorstel Beleidsplan OV Zeeland 2015-2025: Ik kom nog 
terug op de plannen voor de Fast Ferry en het serviceniveau op korte en 
lange termijn. 

Deze toezegging is afgedaan met het vaststellen van de toekomstverkenning in 2016. Hierin 
heeft PS gekozen voor zowel een korte termijn als een lange termijn scenario. De toezegging 
kan worden afgevoerd. 

ja 

Moties 
nr COM Bestuurder Datum 

vergadering 
Onderwerp Voortgang Afgehandeld 

3 Econonnie Schönknecht 3-7-2015 Van Hertum (PvdA) over toeristische recreatieve hotspots waarin GS 
wordt gevraagd voor die hotspots, waar sprake is van snelle 
ontwikkelingen en een hoge urgentie, in de beleidsnota een kaderstelling 
uit te werken in de geest van optie 3 (ruimere mogelijkheden voor 
kustbebouwing). 

Motie is afgedaan in de vorm van vaststellen herziening Omgevingsplan in maart 2016 ja 

4 Ruimte Schönknecht 3-7-2015 Schonis (D66) over zonne-akkers waarin GS wordt opgedragen om bij de 
uitwerking van beleidsoptie 1 de mogelijkheden te onderzoeken of 
zonne-akkers op de hiervoor genoemde gronden ook mogelijk zijn en 
daarbij expliciet aandacht te besteden aan mogelijke voorwaarden, zoals 
de iandschappelijke inpassing van zonne-akkers. 

De verschillende mogelijkheden voor zonne-akkers en randvoorwaarden worden in overleg 
met de gemeenten in kaart gebracht. Dit zal leiden tot een voorstel in de nieuwe provinciale 
omgevingsvisie. Voor lopende projecten is een wijziging van het huidige omgevingsplan en 
verordening ruimte in procedure. Deze zal naar verwachting op 7 juli 2017 ter besluitvorming 
aan PS worden voorgelegd. Daarmee is de motie afgehandeld. 

ja 
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21 Economie Van der Maas 3-6-2016 Roeland (SGP) waarin GS wordt opgedragen een doorrel<ening te 
verstrekken over de consequenties van besparing op wegenonderhoud 
en kunstwerken voor de korte en de lange termijn, en de invoering van 
assetmanagement. 

Voorstel om de motie af te voeren. De doorrekening is inmiddels gemaakt in het kader van de 
voorjaarsnota. Deze wordt in juni in PS behandeld. 

ja 

28 Ruimte Sclnönl<necht 15-7-2016 Geluk (CDA) waarin wordt GS wordt opgedragen het behandelbedrag 
van het Faunafonds per schadeverzoekschrift in zijn geheel te 
compenseren. 

« 

Deze motie is aangepast aangenomen, waarbij de strekking zo is gewijzigd dat alleen personen 
die terecht een beroep op het Faunafonds doen het behandelbedrag krijgen gecompenseerd. 
Uitwerking van die motie heeft plaatsgevonden bij de Verordening Wet natuurbescherming 
Zeeland 2017. Deze is in november 2016 door de Staten vastgesteld. De motie is daarmee 
uitgevoerd. Voorstel: Motie als afgehandeld beschouwen. 

ja 

31 Ruimte Schönl<necht 4-11-2016 Geluk (CDA) waarin GS wordt opgedragen: 
-Een"effectieve"registratie van wildschade te realiseren zodanig dat 
betrokkenen weten waar ze de schade dienen te melden; 
-Ervoor te zorgen dat de schadegegevens voor iedereen toegankelijk zijn. 

Een effectieve registratie van wildschade is al beschikbaar. Via BIJ12/unit Faunafonds ( 
http://www.bijl2.nl/bijl2units/faunafonds/overzicht/ ) kan bedrijfsmatige (landbouw) schade 
worden gemeld waarvoor men een tegemoetkoming wenst. Via 
https://www.faunaschade.nl/Default.aspx7ReturnUrh%2f kan alle overige schade worden 
gemeld. Van de verzoeken tot en uitbetalingen van tegemoetkoming is een jaarlijkse 
rapportage via de jaarverslagen van BIJ12/unit Faunafopds. Deze is vindbaar op de website 
van BIJ12/unit Faunafonds. Voor de overige schades wordt nog gewerkt aan een systeem van 
rapportage 

ja, deels 

35 Bestuur De Bat 16-12-2016 Bosch (PVV) over openbaring onderzoeksresultaten waarin GS o.a. wordt 
opgedragen bij het verlenen van subsidies aan instellingen die onderzoek 
doen, de dwingende voorwaarde te verbinden aan het aanvaarden van 
deze subsidie dat alle onderzoeksresultaten -vrij toegankelijk- online 
beschikbaar gesteld dienen te worden. 

In de subsidieverleningen voor 2017 aan betreffende instellingen is dit opgenomen. ja 

37 Economie van der Maas 31-5-2013 Van der Maas (SGP) over stageloket Zeeland, verzoeken GS in 2013 een 
digitaal stageloket op te zetten en-onder te brengen bij een bestaande 
organisatie die verbinding heeft met onderwijs en arbeidsmarkt om 
vraag en aanbod van stageplaatsen met elkaar te verbinden; de 
middelen hiervoor beschikbaar te stellen uit budget Economische 
Agenda, Programma 12; in overleggen tussen bedrijfsleven, onderwijs en 
overheden aandacht te vragen voor het aanbieden van stages bij het 
stageloket; het stageloket breed onder de aandacht te brengen bij 
studenten; binnen drie maanden PS te informeren over de invulling en 
voortgang van het stageloket en twee jaar na de start van het stageloket 
een evaluatie te sturen aan PS. 

Voorstel om de motie af te voeren. Het vraagstuk speelt nog steeds en is niet eenduidig op te 
pakken. Wel wordt er inmiddels op onderdelen, via gerichte initiatieven, ingespeeld op het 
verbinden van stages aan het bedrijfsleven. Het 30-overleg heeft dit gedaan en blijft dit doen. 
Tevens hebben gedeputeerden (de Bat+ vd Maas) inmiddels gevraagd om 'de Zeeuwse 
connectie' te ondersteunen in de ambitie om een Zeeuwsbrede website werk/stage voor te 
bereiden. 

ja 
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39 Economie De Bat 10-2-2017 Dorst (SGP) waarin DGS wordt opgedragen de Europese Commissie te 
ver2oel<en om de uiensector (toelatingshouders) voldoende tijd te 
geven om te onderzoeken hoe aan de gestelde voorwaarde kan worden 
voldaan en deze motie toe te zenden aan de Minister van Economische 
Zaken en de Staatssecretaris van Landbouw, de Europese Commissie, het 
Europees Parlement en de Eerste en Tweede Kamer der Staten-
Generaal, 

Motie is verzonden aan de Minister van Economische Zaken en de Staatssecretaris van 
Landbouw, de Europese Commissie, het Europees Parlement en de Eerste en Tweede Kamer 

der Staten-Generaal. 
ja 

41 BFW Schönknecht 1-11-2013 Harpe (GL) over vrijwaren publiek belang van commerciële risico's, en 
structurele samenwerking energiesector, waarin GS worden verzocht te 
waarborgen dat activiteiten van publiek belang worden gevrijwaard van 
risico's vanuit de commersiële activiteiten, in te zetten op structurele 
samenwerking en PS regelmatig te informeren 

Motie wordt betrokken bij PS-toezegging 146, waarin toegezegd is dat PS periodiek zal 
worden geïnformeerd over de voortgang van de aandeelhouders-commissie DELTA NV met 
betrekking tot het onderzoek naar de strategische opties van DELTA NV dat deze 
aandeelhouders- commissie begeleidt. Daarmee afvoeren. 

ja 

52 Economie Van der Maas 6-6-2014 Evertz (PvdA) over "Slimme Kracht" waarin GS wordt opgedragen om dit 
rapport uitdrukkelijk een plaats te geven in het plan van aanpak over de 
toekomstvisie 'Zeeland 2040', zodat in samenwerking met de Zeeuwse 
kennisinstellingen, de Wetenschappelijke Raad Zeeland, de Zeeuwse 
Onderwijsautoriteit en andere relevante partners voortvarend aan een 
follow-up van het rapport 'De slimme kracht van Zeeland' gewerkt kan 
worden. 

Voorstel om de motie af te voeren. Het rapport 'De Slimme Kracht van Zeeland' is volledig 
geïntegreerd in Campus Zeeland! 

ja 

REK 
nr Com Bestuurder datum 

vergadering 
onderwerp voortgang afgehandeld? 

7 E&M Scliönknecht 25-1-2013 Promotie in de provincie Zeeland (2000-2012): 1. Evalueer de 
promotieaanpak in de praktijk met gebruikers van het DNA; wat zijn de 
succes- en faalfactoren van de aanpak? 

Bestuurlijke reactie: 
Het DNA-concept is werkendeweg doorontwikkeld, op basis van 
ervaringen bij het opstellen van gemeentelijke DNA's. Indien de Staten 
dit wenselijk vinden, zal de totale promotie-aanpak geëvalueerd worden 
met gebruikers. 

Dit betekent rekenkamer en betreffen aanbevelingen of aanvullingen vanuit rapporten van de 
Rekenkamer. Deze worden op het overzicht bijgehouden. Valt daarmee niet onder de 

toezeggingen en hoeven we niets mee te doen. Griffie neemt contact op met Rekenkamer 
voor update. 

Niet voor GS 

35 Bestuur De Bat 16-12-2016 Bosch (PVV) over openbaring onderzoeksresultaten waarin GS o.a. wordt 
opgedragen bij het verlenen van subsidies aan instellingen die onderzoek 
doen, de dwingende voorwaarde te verbinden aan het aanvaarden van 
deze subsidie dat alle onderzoeksresultaten -vrij toegankelijk- online 
beschikbaar gesteld dienen te worden. 

In de subsidieverleningen voor 2017 aan betreffende instellingen is dit opgenomen. ja 
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39 Econonüie De Bat 10-2-2017 Dorst (SGP) waarin DGS wordt opgedragen de Europese Comnnissie te 
verzoeken om de uiensector (toelatingshouders) voldoende tijd te 
geven om te onderzoeken hoe aan de gestelde voorwaarde kan worden 
voldaan en deze motie toe te zenden aan de Minister van Economische 
Zaken en de Staatssecretaris van Landbouw, de Europese Commissie, het 
Europees Parlement en de Eerste en Tweede Kamer der Staten-
Generaal. 

Motie is verzonden aan de Minister van Economische Zaken en de Staatssecretaris van 
Landbouw, de Europese Commissie, het Europees Parlement en de Eerste en Tweede Kamer 

der Staten-Genereal. 
ja 

8 E&IV Schónknecht 25-1-2013 Promotie in de provincie Zeeland (2000-2012): 2. Stel naar aanleiding 
van de evaluatie een nieuwe 
meerjarige uitvoeringsnota op en neem daar concrete doelen in op. 

Bestuurlijke reactie: 
Vooralsnog zien wij af van het opstellen van een nieuwe promotienota, 
omdat we partijen op een andere manier betrekken bij de promotie van 
Zeeland. Vanuit het LAND IN ZEE! concept, dat veel verder reikt dan 
alleen promotie, kiezen wij nadrukkelijk voor het integreren in algemene 
beleidsontwikkeling. 

Dit betekent rekenkamer en betreffen aanbevelingen of aanvullingen vanuit rapporten van de 
Rekenkamer. Deze worden op het overzicht bijgehouden. Valt daarmee niet onder de 

toezeggingen en hoeven we niets mee te doen. Griffie neemt contact op met Rekenkamer 
voor update. 

Niet voor GS 

9 E&M Schönknecht 25-1-2013 Promotie in de provincie Zeeland (2000-2012): 3. Leg jaarlijks 
verantwoording af over de voortgang en 
de resultaten via de jaarstukken of in een aparte 
voortgangsnota. 

Bestuurlijke reactie: 
Tijdens de uitvoering van het promotiebeleidsplan zijn indicatoren 
vastgesteld: voortgang in cijfers is vanaf vaststelling van de 
promotienota gerapporteerd in jaarstukken. Deze toetsen in hoeverre 
we de doelstelling behalen: vergroten van de promotiekracht van 
Zeeland. Indicatoren richten zich met name op de mate waarin 
ambassadeurs de promotietools gebruiken en het DNA toepassen bij 
eigen promotie. Daarnaast zijn formele voortgangsrapportages 
opgesteld, zoals die zijn vastgesteld door PS in mei 2010 en september 
2011 

Dit betekent rekenkamer en betreffen aanbevelingen of aanvullingen vanuit rapporten van de 
Rekenkamer. Deze worden op het overzicht bijgehouden. Valt daarmee niet onder de 

toezeggingen en hoeven we niets mee te doen. Griffie neemt contact op met Rekenkamer 
voor update. 

Niet voor GS 
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